
 
                                                        
Dato   Mandag 12.12..22, møte nr. 8/2022 

Tilstede Tove Wangensten, Bjørn Slaatten, Christin Ottmann, Inger Louise 

Stange, Magrit Kilen Stoebner, Rune Olsen, 

Ikke tilstede Rune Holen 

I tillegg møtte Daglig leder Charlotte Storm 

Protokoll Rune Olsen 

 

 

Følgende saker ble behandlet: 

 

Sak Beskrivelse og konklusjon Utdypende kommentarer 

40.22 Styret godkjente innkalling fra forrige møte. 

Protokoll fra forrige møte ble godkjent. 

 

 

41.22 Daglig leder orienterer om følgende: 

 

Medlemstall: 

Vi har alt i alt hatt en økning siste månedene. 

Det pågår en opprydding over status medlemskap. 

 

Åpen uke: 

Mange benyttet seg av tilbudet, i særlig grad unge. 

Åpen uke har ikke resultert i særlig økning i 

innmeldinger.  

 

Ansettelse: 

Nina ansatt i resepsjon, med serviceansvar. Starter 

primo januar. 

 

Ny lydmixer er innkjøpt og fungerer godt.  

 

Innkjøp av Hjertestarter er foretatt 

 

Innkjøp av «kiosk» vurderes og innføring av 

et prikkesystem.  

 

Daglig leder oppsummerer de viktigste punktene i  

«Den røde tråden» 

 
Et fast, månedlig nyhetsbrev til funksjonærene vil 

bli sendt ut fremover. Facebook siden til 

funksjonærer et annet tema, hvordan kan den 

benyttes best mulig? 

 

 

 

 

 

 

.  

 



 
                                                        
42.22 Kontrollkomiteen 

 

Ut fra informasjon fra siste møte kontrollkomiteen 

hadde med styreleder og daglig leder, ga komiteen 

uttrykk for at den ikke vurderte den økonomiske 

utviklingen som kritisk. 

 

 
 

43..22 Livsvarig medlemskap 

Styreleder innledet, deretter en drøfting i styret 

om ulike løsninger. Styret er positive til at det gis 

en honnør for lang og tro tjeneste som leder.  

 

Vedtak: Ut fra en totalvurdering, der blant annet 

den økonomiske situasjonen er tungtveiende, 

beslutter styret at det gjøres en ny vurdering av 

spørsm om tre år.  

 

 

 

 

 

 

- 
 

 

 

44.22 Økonomi 

 

Vedtak: Videreføre de nåværende økonomiske 

tiltakene. Avventer tallene fra november for å 

vurdere om ytterligere tiltak skal iverksettes.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

45.22 Kulturutfordring Friskis Bærum 

 Styreleder innleder om temaet.  

Det er enighet om å jobbe med foreningskulturen  

på en inkluderende og konstruktiv måte. 

Utviklingsarbeidet blir konkretisert gjennom en 

samling den 26. januar, hvor alle instruktører og 

styremedlemmer er invitert til å delta.  

 

 

 

 

 



 
                                                        

 

46.22 Saker til orientering 

Daglig leder opplyser at frivillighetsprisen for 

2022 utdeles i kommunen i morgen. Friskis er en 

av tre nominerte..  

 

 

.  

47.22 Eventuelt 

 

Styret inviterer valgkomiteen til å møte på neste 

styremøte.  

 

 

 Datoer for de neste styremøtene:  

 

Tirsdag 10.01.23 kl. 1730-1900. 

Torsdag 02.02. 23 kl. 1800-1930. 

Tirsdag  28.03.23 kl 1730-1900.  

 

 

 

.  
 

 


